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Referat af bestyrelsesmøde i Distrikt Fyn 
Virtuelt møde – 19. juni 2024 kl. 16:30 – 18.05 

 
Deltagere: Jens, Jørn, Beata, Poul og Klaus 
 

Afbud:  Jørgen 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde. 
referatet blev godkendt. 
 

2. Opfølgning på generalforsamlingen. 
Dirigenten har nu underskrevet referatet. Fremlægges snarest på vores website. 
 

3. Konstituering. 
Formand: Jens Kjeldsen. Næstformand: Jørn Plet. Kasserer: Poul V. Hansen. 
Sekretær: Jørgen Olsen Turneringsudvalget: Poul, Jens, Beata. Ansvarlig for 
opfølgning af DBf-initiativer: Klaus Brøndum. IT-platforms-kommunikation: Beata 
Sarna og Jørn. 
 

4. Klubbernes undervisning. Hvordan understøtter vi det? 
DBf har længe ”presset på”, for at få distrikterne til at yde noget mere omkring at 
understøtte klubberne i at fastholde og gerne øge medlemstallet, bla. ved at 
understøtte begynderundervisning. Klaus bød sig til mht. at yde en indsats på 
distriktets vegne. 
Klaus vil, hen ad vejen, tage kontakt til de Fynske klubber og lave en kontaktliste 
med klubber der udbyder undervisning. Listen vil så blive offentliggjort på 
distriktets website. Klaus vil også lave links til praktiske oplysninger og 
undervisningsmateriale udbudt i DBf regi. Desuden vil Klaus også kigge på det med 
at lave facebook-reklamer. Den øvrige bestyrelse er taknemmelig for at Klaus vil 
løfte denne opgave, der har ligget latent et stykke tid. 
    

5. Ansøgning om Sølvpointturnering fra Svendborg Bridgeklub. 
Svendborg Bridgeklub ønskede at afholde turneringen d. 2. feb. 2025. Det blev 
godkendt. Svendborg oplyses dog samtidig om, at det ligger samme dag, som DM 
Veteran hold.  

 

6. Igangværende arbejde. 
DM-mix par: Her skal Distriktet betale for 12 par. Pt. har kun 5 par tilmeldt sig. Der 
er tilmeldingsfrist d. 1. juli. Jørn sørger for reklame for dette dels på distriktets 
website og dels på distriktets facebook-profil.  
IMP Par: Der er 2 ledige pladser til turneringen der afholdes i Odense d. 28. sept. 
Jørn reklamerer på website og facebook for at få disse pladser besat. 
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7.  Planlægning af arbejdet i det kommende år. 
Blev drøftet. Jens arbejder videre med sæsonplanen.  

 

8. Kvalifikation til Kreds 4.   
Drøftes. Det er svært at få et 100% klart overblik over hvordan kvallen fungerer, og 
hvem der reelt bestemmer hvad. Et nyt fynsk hold vil gerne med i Kval. Syd i  den 
kommende sæson. Jens angav at der først kommer fuld klarhed over dette til 1. 
sept.  

 

9. Eventuelt 
Intet. 

 

10. Næste bestyrelsesmøde 
Videomøde torsdag d. 25. juli kl. 16. 
 

jørn plet 
Referent 


